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Abstract (en)
[origin: WO2018108576A1] The invention relates to a printing head for the application of a coating medium to a component, in particular for the
application of a paint to a motor vehicle body component, with a nozzle plate (1), a nozzle (2) in the nozzle plate (1) for emitting the coating medium,
and a valve element (9, 11) which can be moved relative to the nozzle plate (1) for controlling the coating medium emission through the nozzle (2),
wherein the movable valve element (9, 11) closes the nozzle (2) in a closed position, whereas the movable valve element opens the nozzle (2) in an
open position, and with a seal (11, 12) for sealing the nozzle (2) with respect to the movable valve element (9, 11) in the closed position of the valve
element (9, 11). The invention provides that the seal (11, 12) is not configured as an elastomer insert on the valve element (9, 11).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Druckkopf zur Applikation eines Beschichtungsmittels auf ein Bauteil, insbesondere zur Applikation eines Lacks auf ein
Kraftfahrzeugkarosseriebauteil, mit einer Düsenplatte (1), einer Düse (2) in der Düsenplatte (1) zur Abgabe des Beschichtungsmittels, und einem
relativ zu der Düsenplatte (1) beweglichen Ventilelement (9, 11) zur Steuerung der Beschichtungsmittelabgabe durch die Düse (2), wobei das
bewegliche Ventilelement (9, 11) die Düse (2) in einer Schließstellung verschließt, wohingegen das bewegliche Ventilelement die Düse (2) in einer
Öffnungsstellung freigibt, sowie mit einer Dichtung (11, 12) zur Abdichtung der Düse (2) gegenüber dem beweglichen Ventilelement (9, 11) in der
Schließstellung des Ventilelements (9, 11). Die Erfindung sieht vor, dass die Dichtung (11, 12) nicht als Elastomereinsatz an dem Ventilelement (9,
11) ausgebildet ist.
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